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Abstract (en)
The pivoting footstep is integral with a shaft (12) for pivoting on a fixed spindle, located parallel to the body bottom longeron and close to the latter;
the shaft (12) is extended by a screw (15) engaging with a sliding nut (16) which is immobilised in terms of rotation and pushed in one direction by
thrusters (12) and in the other by springs (23,24), the two driving devices (22;23,24) being housed in a casing (27) of slight thickness located on the
outer face of the longeron beneath and in the vicinity of the footstep. <IMAGE>

Abstract (fr)
La marche pivotante est solidaire d'un arbre (12) pivotant sur un axe fixe, disposé parallèlement au longeron de bas de caisse et à proximité de
celui-ci ; l'arbre (12) se prolonge par une vis (15) engrenant avec un écrou (16) coulissant bloqué en rotation poussé dans un sens par des vérins
(22) et dans l'autre par des ressorts (23,24), les deux dispositifs moteurs (22;23,24) étant logés dans un boîtier (27) de faible épaisseur disposé sur
la face extérieure du longeron en dessous et au voisinage de l'emmarchement. <IMAGE>
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